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Aan:  College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht 
Van:   PvdA - gemeenteraadsfractie Maastricht 
Betreft: Vragen ex artikel 47 RvO inzake uniformiteit van milieuzones 
Datum:  09-04-2018 
 

Geacht College, 

De staatssecretaris van Infra & Milieu liet enkele dagen na de gemeenteraadsverkiezingen weten dat 

zij een lappendeken aan milieuzones wil voorkomen. Dit zou in concreto kunnen betekenen dat een 

milieuvignet wellicht niet toelaatbaar wordt geacht. De vraag is dan ook wat de gevolgen van de 

uitspraken van de staatssecretaris voor Maastricht zijn. Vandaar onderstaande vragen: 

1. Heeft u kennisgenomen van de berichtgeving van de staatssecretaris? 
2. Heeft de staatssecretaris contact met u opgenomen naar aanleiding van de besluitvorming 

van de gemeenteraad van Maastricht? 
3. Wat betekent het besluit van de staatssecretaris voor de nu gekozen denkrichting in 

Maastricht? 
4. Gaat u in contact met de staatssecretaris om het belang van een uniforme regeling in de 

Euregio te benadrukken?  
5. Wordt de raad actief op de hoogte gehouden van de actuele ontwikkelingen en uiterlijk voor 

de zomer geïnformeerd over de stand van zaken? 
 
 
met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
 

Manon Fokke & Anita van Ham 

 

 

Zie ondermeer: 

https://www.limburger.nl/cnt/dmf20180408_00059245/staatssecretaris-wil-af-van-lappendeken-

aan-milieuzones 


